
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 4012021

XL Sesja w dniu 26 pa2dziernika2\2l

Obrady rozpoczgto 26 paldziernika 2021 o godz. 09:00, a zakonczono o godz. 12:50 tego
samego dnia.

W posiedzeniu wziglo udzial20 czlonk6w.

Obecni:

1. Jaeele-Bulawa

2. Piotr Czarnecki

3. .lanusz Dgbczyriski

4.ffi

5. Andrzej Golgbieski

6.@
7. .Ioanna Hofman-Kupisz

8. Jaroslaw Hupalo

9. Agnieszka Jura - Walczak

10. Piotr Kowal

71. Kr4tsztof Kowalski

I 2. Stanislaw Krzemieniewski

1 3. Zbigni€+v+€i#andor,vski

14. Krystian l-uczak

15. Jozef Mazierski

16. Wanda Muszalik

17. Arkadiusz Piasecki



18. El2bieta Rutkowska

19. Ewa Szczepariska

20. Maigorzata Szymariska

21. Danie++ebiasz

22. Stanislaw Wawrzonkoski

23. Katarzyna Zargbska

24. Janusz Zi6lkowski

25. Piotr Zwoliriski

Ad. 1

Sprawy organizacyjne.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski otworzyl obrady XL sesji Rady
Miasta Wloclawek, witaj4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastgpc6w
Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani4 Domicelg Kopaczewsk4, Pani4 Monikg
.lablorisk4, Sekretarza Miasta Paniq Wieslawg Konopczyriska, Skarbnika Miasta Pani4
HonoratE Baranowsk4 a takhe zebranych na sali dyrektor6w Wydzial6w Urzgdu Miasta,
radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz pozostale osoby uczestnicz1ce w obradach a takhe
wszystkich,ktorzy za pomoc4 sieci Internet obserwuj4 obrady.

Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, i2 sesja transmitowana jest w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta Wloclawek, atakae w serwisie You Tube. Linki do
transmisji udostgpniane s4 na stronie internetowej miasta.

Po oficialnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, 2e na stan 25
radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do systemu jest 17 radnych,
a zatem obrady sesyjne w dniu 26 pa2dziernika br. sQ prawomocne.

Lista obecnoSci radnych podczas obrad XL sesji Rady Miasta stanowi zal4cznik do protokolu.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej UrzEdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protok6l z obrad XXXIX
sesji Rady Miasta Wlociawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 28 wrzeSnia202l roku, z
kt6rym radni mogli siE zapoznac i wnieSi ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i
uzupeinien.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, iz wraz z zawiadomieniem o obradach
dzisieiszei sesji przekazany zostal radnym porz4dek obrad. W zwi4zku z tym otwieraj4c
dyskusjg w tei kwestii zwr6cil sig do radnych z zapytantem czy wnosz4 zmiany do porz4dku
obrad.

Radni nie wniesli zmian do zaproponowanego porz4dku obrad komisji.



Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjg z dzialalnoSci
w okresie migdzysesyjnym, tj. od dnia 28 wrzeSnia2}2lr.czyli od ostatniej sesji Rady Miasta
do dnia 26 pa1dzternika202lr., kt6ra przedstawia sig nastgpuj4co:

Prezydent poinformowal, ze 20 milion6w zlotych otrryma Wloclawek z Rz4dowego Funduszu
Polski tr-ad: Program Inwestycji Strategicznych - l5 milion6w zlotych z tej puli przeznaczone
zostanie na budowg drogi stanowi4cej altematywne pol4czenie osiedla Michelin z osiedlem
Poludnie we Wloclawku, natomiast pozostala czgsc - na przebudowE ulicy Kiliriskiego w
ramach projektu ,,Przebudowa ulic Sr6dmieScia, w celu uspokojenia ruchu". Pieni4dze
przeznaczone bgd4 na projekty, kt6re wi424 sig z popraw4 infrastruktury, mobilnoSci, a co za
tym idzie bezpieczenstwa mieszkaric6w Wloclawka Tak zainwestowane pieni4dze, to takhe
impuls gospodarczy, na ktorym wszystkim bardzo zalezy. W weekend 2 i 3 paZdziernika, po
raz pierwszy mieszkafcy zostali zaproszeni na Swigto wloclawskiego fajansu. FAJANS
FESTIWAL WLOCLAWEK odbyl sig w Centrum Kultury Browar B. Na kiermaszu pn.

,,Fajansowe Ktamy" mo2na bylo sprzedac, kupic, wymienii lub zaprezentowai wyroby
fajansowe. Odbyly sig teZ warsztaty i konkursy dla dzieci. Tegoroczna, pierwsza edycja
Festiwalu ciesryla sig bardzo duzym zainteresowaniem zwiedzaj1cych. Za nami 8. ANWIL
P6lmaraton Wloclawek. Organizatorem imprezy byl Lekkoatletyczny Klub Sportowy Vectra
przy wsparciu Urzgdu Miasta Wloclawek oraz OSrodka Sportu i Rekreacji. Atrakcyjna formula
i wci42 podnoszony poziom organizacyjny sprawiaj q, 2e wloclawski p6lmaraton jest jedn4 z
najbardziej rozpoznawalnych i naiczgsciej wybieranych przez biegaczy imprez4 w
wojew6dztwie kuiawsko-pomorskim. Sponsorem strategicznym wydarzenia jest niezmiennie
ANWIL S.A. Warto dodai, 2e trzecie miejsce zaj$, zawodnik Vectry Wloclawek, Filip
Michalski, kt6ry jednoczesnie zostal mistrzem Wloclawka. Najlepsz4 zaS kobiet4 w naszym
mieScie zostalaMagdalena Gutral. W ramach dotacji udzielonej organizacjompozarz4dowym,
w okresie od28 wrzeSnia do 26 paldziernika, odbyly sig r6wni e2'. mecze koszykarskiej druzyny
Anwil Wloclawek, Bieg Popieluszki, Splyw do Bobrownik, a 2 pa2dziernika ruszyly rozgrywki
Wlociawskiej Ligii Koszyk6wki Amatorskiej.Z okazji Dnia Edukacji Narodowej uhonorowani
zostali nauczyciele oraz pracownicy niepedagogiczni wloclawskich szk6l. Za szczegolne
osi4gniEcia w pracy dydaktyczno - wychowawczej Nagrodg Prezydenta Miasta Wloclawek
otrzymalo osiemdziesigciu pigciu nauczycieli, natomiast zawyrohniaj4cEi dlugoletni4 pracA na
rzecz szkol i plac6wek wyr62nieniem uhonorowalem crterdziestu dziewigciu pracownik6w
niepedagogicznych. Wrgczylem teL statuetki ,,Ambasador Szkolnictwa Zawodowego".
Otrzymalo je szeSciu pracodawc6w - wlaScicieli firm wsp6lpracuj4cych ze szkolami
zawodowymi. Realizowany jest miejski program in-vitro - zostaly podpisane pierwsze umowy
na dofinansowanie, z kt6rego skorzystaj4 pary z Wloclawka. Miejski Zespol Opieki Zdrowotnej
prowadzi akcjg bezplatnych szczepieh przeciwko grypie, adresowan4 do senior6w w wieku 65
plus, mieszkaj4cych we Wloclawku. Ze szczepien skorzystalo juz ponad tysi4c szeSiset os6b,
a jeszcze prawie p6l tysi4ca senior6w moze sig zaszczepic. W ramach programu profilaktyki
zakahen wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) do tei pory zostalo zaszczepionych ponad
dwieScie dwunastoletnich dziewcz4t. W przychodniach MZOZ szczepionki s4 jeszcze
dostgpne, mozna skorzystac. Prezydent Miasta przypomnial ponadto i zachEcal do szczepieri
przeciwko covid-19. Punkt szczepien powszechnych dziala we Wloclawku w Hali Osrodka
Sportu i Rekreacii. Powstanie dokumentacja woonerfu na ul. 3 Maja. 12 pa2dziernika w
UrzEdzie Miasta podpisano umowg z pracowni4 Sawawa Sp. z o,o. zWarszav,ry - zwycigzc4
konkursu na opracowanie koncepcji urbanistyczno-architektonicznej dla zadaniapn. ';3 MuSu



woonerfem/przebudowa ul. 3 Maja w ramach Gminnego Programu Rewitalizacji". Teraz
architekci z Sawawa stworz4 kompletn4 dokumentacjg projektow4 tego zadania - zam6wienie
zostalo udzielone w trybie z wolnej rgki. Kompletna dokumentacja, za kwotg ok. 430 tys. zl
powinna byi gotowa w ci4gu 5 miesigcy. 30 wrzeSnia zawarto z firm4 DROGTOM umowg
na przebudowg ul. Zelazne Wody. Warto6c brutto umowy to ponad 356 tys. zl, termin realizacii:
60 dni. Konsultowany .iest z mieszkaricami projekt ,,Strategii rozwoiu Miasta Wloclawek
2030+" Konsultacje potrwai4 do 11 listopada. Uwagi do projektu mozna skladac zar6wno
elektronicznie, jak i tradycyjnie * w formie papierowej, na specjalnym formularzu.Molnate?
Wrazic swoje uwagi ustnie, do protokolu, w trakcie spotkari i dy2ur6w konsultacyinych. DyZur
konsultacyjny w kawiarni obywatelskiej odbEdzie sig dziS w godzinach od 12.30 do 14.30, a 4

listopada o godz. 17.00 Prezydent zaprosil wszystkich zainteresowanych na kolejne spotkanie
konsultacyjne, ktore odbgdzie sig tutaj - w sali nr 4 UrzEdu Miasta przy Zielonym Rynku.
ZachEcil te2 do korzystania z platformy konsultacyjnej, kt6ra jest dostgpna pod adresem
wloclawek.konsultacjejst.pl. W toku s4 tez konsultacje programu wsp6lpracy z organizacjamr
pozarzqdowymr. Procedura konsultacyjna polega na zgloszeniu wniosk6w/uwag przez
organizacje pozarzqdowe - swoj4 opinig lvyda r6wnie2 Miejska Rada DzialalnoSci Po2ytku
Publicznego. Konsultacje potrwajE do 10 listopada. Ogloszony zostal przetarg na przebudowg
Zespolu Szk6l Muzycznych i SP 12. Zaprojektowana czgSi Szkoly Muzycznej to przede
wszystkim nowa sala koncertowa wyposa2ona w urz4dzenia elektroakustyczne oraz system
oSwietlenia technologicznego sceny. Ponadto budynek w swojej nowej formie zawieral bgdzie
dodatkowe miejsca indywidualnej pracy dydaktycznej, pelne zaplecze sanitame oraz szatnie.
Gl6wnym zaloZeniem zaprojektowanej czgSci Szkoly Podstawowej nr 12 jest stworzenie
wsp6lnej strefu, w kt6rej mlodzie1 moze indywidualnie organizowac sw6j wolny czas.
Istotnym elementem nowego budynku bgd4 dodatkowe sale lekcyjne ulatwiaj4ce organizacig i
prowadzenie zajEc. Na 4 listopada planowane jest otwarcie ofert. Prawie dwa miliony ziotych
na doradztwo i granty dla firm - 20 pa2dziernika w Toruniu podpisano umowg na projekt, ktory
bgdzie realizowany dzigki Srodkom unijnym w ramach RPO Wojew6dztwa Kujawsko-
Pomorskiego. Ponad dwa miliony zlotych trafiq na realizaciE projektu dotycz4cego
profesjonalizacji usiug Wloclawskiego Inkubatora Innowacji i PrzedsigbiorczoSci. W ramach
zadania osoby zainteresowane zaloaeniem wlasnej firmy, a takhe dzialajqcy juz lokalni
przedsigbiorcy bgd4 mogli skorzystai z dorad^wa, szkoleri i adresowanych do nich spotkari,
kt6re uiatwi4 wejScie na rynek lub pozwol4 na rozw6j biznesu. Projekt przewiduje takZe
udzielenie wsparcia w postaci grant6w na specjalistyczne uslugi doradcze i szkoleniowe. Mamy
portal pomiaru hatasu we Wloclawku. Zostal udostgpniony portal prezentuj4cy wyniki
ci4glego monitoringu halasu komunikacyjnego w wybranych pigciu lokalizacjach na terenie
miasta Wloclawek. Stacje monitoringowe sA zlokalizowane przy ul. Promiennej 15, ul.
Kapitulnej 19, ul. Mechanik6w l, ul. Wroniej IA oraz ul. Sm6lskiej 9. Jest to czgSi prac
'mvi4zanych z opracowywaniem nowej mapy akustycznej. Portal dostgpny jest pod adresem:
wloclawek-halas.pl Zawarto umowg na rcalizacjE projektu pn. ,,Wloclawski Obszar
Zr6wnowaZony Energetyczme". Otrzymamy dofinansowanie wynosz4ce 60 tysigcy euro z
unijnego programu: ,,Horyzont 2020. Inicjatywa ma za zadanie wspierai samorz4dy w
lokalnych planach dzialannarzecz klimatu i energii. W naborze ogloszonym wiosn4 tego roku
udzial wziglo 221 wnioskodawc6w z calej Europy, wybrano zal 69 projekt6w, w tym nasz.
Na wloclawskich ulicach bgdzie widniej._Modernizujemy i budujemy oSwietlenie uliczne. Trwa
drugi etap realizacji zadaniapolegaj4cego na wymianie dotychczasowych opraw na lampy typy
LED. Na okolo stu wloclawskich ulicach pojawi sig ponad tysi4c trzysta nowych opraw. Prace
powinny zakohczyc siE do 3i grudnia._W najblizsz4 sobotE, 30 pa2dziemika Prezydent Miasta
zaprosil na Rajd rowerowy. Rowerzyrici dotr4 na stadion w Chelmicy, na kt6rym czekac bgdzie
sportowa niespodzianka. Wszystkich chgtnych ze sprawnymi rowerami i dobrym humorem
Prezydent zaprosil do Informacji Turystycznej od poniedzialku do pi4tku w godzinach 8:00 -



16:30. Zapisy na rajd potrwaj4 do 28 paLdziernrka._W dniach od 29 paLdziemika do 3l
pa2dziernrka Cmentarz Komunalny przy aL. Chopina oraz Cmentarz Komunalny w Prnczacie
bgd4 otwarte od godziny 5.00 do godziny 22.00._l listopada obydwie nekropolie bgdzie moZna
odwiedzac od godziny 5.00 do godziny 24.00, zaS 2listopada Cmentarz Komunalny przy al.
Chopina oraz Cmentarz Komunalny w Piriczacie bgd4 otwarte od godziny 5.00 do godziny
22.00._Prezydent Miasta zaprosil na coroczn4 kwestg na rzecz ratowania historycznych
nagrobk6w. Kwestg organizuje Komitet Spoleczny Odnowy Historycznych Nagrobk6w we
Wioclawku. W tym roku kwestujemy przez dwa dni: zac. namy w niedzielg 3l pa2dziernika,
a drugi dzien kwesty to bgdzie Dzien Wszystkich Swigtych - I listopada._OczywiScie, jak co
roku, bgd4 uruchomione dodatkowe autobusy komunikacji miejskiej na dziesigciu liniach
specjalnych oznaczonych literami. Przypominam r6wniez, 2e w dniach 31 pa2dziernika oraz 1

i 2 listopada przejazdy wszystkimi autobusami MPK s4 darmowe._Odnosz4c sig do wydarzeh
zaplanowanych na listopad, Prezydent Miasta poinformowal,2e w dniu I I listopada - w Swigto
NiepodlegloSci - czeka nas jubileuszowa, dziesi4ta edycja piEknego, tradycyjnego juz we
Wloclawku wydarzenia, jakim jest Og6lnopolski Festiwal Piosenki Ojczylnianej. Konkurs
odbgdzie sig w Centrum Kultury Browar B., gdzie wokali5ci z calej Polski zmierzq siE z
utworami o tematyce patriotycznej. I jeszcze bieh4ce, wahne przypomnienie: z soboty na
niedzielg, tj. 230 na31 paldziemika zmieniamy czas na zimowy. Cofamy zegary o godzinE, z
godziny trzeciej na drug4.

Po zakoriczonym wyst4pieniu Prezydenta Miasta, Przewodnicz4cy Rady Miasta otworzyl
dyskusjg nad przedstawion4 informacj4 zwracaj4c jednocze6nie uwagq, aby pytania nie
odbiegaly od zagadnien przedstawionych przez Pana Prezydenta i dotyczyly przedstawionej
informacji z dzialalnoSci w okresie migdzysesyjnym.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan .Ianusz Dgbczyriski
- radny Pan Piotr Kowal
- radny Pan Andrzej Golgbieski
- radny Pan J6zef Mazierski
- radny PanKrzlsztof Kowalski
- radny Pan Piotr Czarnecki
- Prezydent Miasta Pan dr Marek Wojtkowski
- radny Pan Janusz Dgbczyriski (Ad Vocem)
- radny Pan Krzysztof Kowalski (Ad Vocem)
- ZastEpca Prezydenta Miasta PanKrzysztof Kukucki
- radny Pan Piotr Czamecki

Ad.3
Informacja Prezydenta Miasta Wloclawek na temat zloZonych oSwiadczeri o stanie
maj4tkowym.

Informacjg Prezydenta Miasta Wloclawek na temat zloZonych oSwiadczeri o stanie
maj 4tkowy m zapr ezentowala P ani Wi eslawa Konopczyri ska S ekretarz Mi asta.

Ad.4
Informacia Przewodnicz1cego Rady Miasta Wloclawek na temat zloitonych o5wiadczeri o
stanie maj4tkowym.



Informacj g doty czEcq o Swi adczen
Rady Miasta radny Pan Stanislaw

Przedmiotowa Informaci a stanowi

Ad.5
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w
rok.

Ad.6

o stanie maj4tkowym radnych przedstawil Przewodnicz4cy
Wawrzonkoski.

zal4cznik do protokolu.

sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na2021

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniei Prognory Finansowej
na lata 2021-2035.

Wprowadzenia do Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budZetu miasta
Wloclawek na2021rok oraz Uchwaly zmieniaj4ce uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2021-2035 dokonala Skarbnik Miasta Honorata Baranowska,
omawiaj4c lEcznre zmiany wprowadzone w obydwu projektach uchwal zar6wno po stronie
wydatk6w jak i dochod6w w r62nych dzialach budzetu oraz w Wieloletniej Prognozie
Finansowej na lata 2021-2035. Zmiany zaproponowane w poszczeg6lnych dzialach
wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski zlo2one przezposzczegolne wydziaty jak r6wnie2 w
wyniku przesunigcia Srodk6w wynikaj4cychzzaistnialychpotrzeb. W WPF urealnione zostaly
dochody oraz wydatki oraz zaktualizowany zostal wykaz przedsigwzigc wieloletnich.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinie Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na202l rok
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowaia Komisia Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta.
Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna Zargbska.

Tak2e uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2021-2035 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i
Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Katarryna
Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

W dvskusii wzieli u&zial:
- radny Pan J6zef Mazierski
- radny Pan Janusz Dgbczyriski
- radny Pan Stanisiaw Krzemieniewski
- radny Pan Piotr Kowal (Ad Vocem)
- ZastEpca Prezydenta Miasta PanKrzysztof Kukucki (Ad Vocem)
- ZastEpca Prezydenta Miasta Pani Monika Jabloriska
- radny Pan Stanislaw Krzemieniewski (Ad Vocem)
- radny Pan radny Pan Piotr Czamecki
- radny Jozef Mazierski (Ad Vocem)
- Zastqpca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki (Ad Vocem)



- Zastgpca Prezydenta Miasta Pani Monika Jabloriska (Ad Vocem)
- radny Pan Jaroslaw Hupalo
- radny Pan Stanislaw Krzemieniewski (Ad Vocem)

Wobec wyczerpaniazgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekty uchwal.

Glosowano w sprawie:

Uchwaiy zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na2021 rok.

Wyniki glosowania

ZA:14, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJE SIE: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (t4)

Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian
tr-uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Ellbieta Rutkowska, Ewa Szczepafska,
Malgorzata Szymanska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska, .Ianusz Zi6lkowski,
Piotr Zwolinski

PRZECIW (6)

Piotr Czamecki, Janusz Dgbczyfrski, Andrzej GolEbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, J6zef Mazierski

NIEOBECNI (5)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Daniel
Tobjasz

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
giosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwaig w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowei na
lata2021-2035.

Wvniki glosowania

ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJE SIQ: 3, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (14\



.Ioanna Hofman-Kupisz, .laroslaw Hupalo, Agnieszka.lura - Walczak, Piotr Kowal, Krysttan
Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska,
Malgorzata Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarryna ZarEbska, Janusz Zi6lkowski,
Piotr Zwoliriski

PRZECTW (3)

Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski

WSTRZYMUJq SrE (3)

Piotr Czarnecki. Janusz Debczvriski. J6zef Mazierski

NIEOBECNI (5)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Krzysztof Grzqdziel, Zbigniew Lewandowski, Daniel
Tobiasz

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.7
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie prryjgcia Gminnego Programu Rewitalizacji
Miasta Wloclawek na lata 2018-2028.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do pro.iektu uchwaly
dokonala Pani Aneta Chelminiak Dyrektor Wydzialu Rewitalizacji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg zmieniajqc4 uchwalg w sprawie prryjEcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta
Wloclawek na lata 2018-2028 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja
Rewitalizacji. Opinig w tej sprawie przedstawil Wiceprzewodnicz4cy Komisji radny Pan

Stanislaw Krzemieniewski.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww, projekt uchwaiy.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmteniaj4cej uchwalg w sprawie przyjgciaGminnego Programu Rewitalizacji Miasta
Wioclawek na lata 2018-2028.



Wvniki glosowania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SII: 0, BRAK Gi.OSU: 4, NIEOBECNI: 5

W)'niki imienne:

ZA (16\

Piotr Czarnecki, .TanuszDgbczyftski, Andrzei Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka
Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tr uczak, J6zef Mazierski,
Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgoruata Szymariska, Stanislaw
Wawrzo nko s ki, K atar zy na Zar gbska, Janus z Z i6lkowski

BRAK GI,OSU (4)

.laroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Arkadiusz Piasecki, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (s)

.Iacek Bulawa, Mariola Gawiowska, Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Daniel
Tobjasz

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.8
Uchwala w sprawie sprostowania i ujednolicenia pisowni istniej4cych nazw ulic we
Wloclawku.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonala Pani Angelika Wyr4bkiewicz Dyrektor Wydzialu Kultury, Promocji i Komunikacji
Spolecznej.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalq w sprawie sprostowania i ujednolicenia pisowni istniej4cych nazw ulic we Wloclawku
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. Opinig w tej sprawie
przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Pan .lanusz Zi6lkowski.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udziaiu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.



Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie sprostowania i ujednolicenia pisowni istniej4cych nazw ulic
Wloclawku.

Wvniki glosowania

ZA: 18, PMECIW: 0, WSTRZYMUJf, SIf,: 0, BRAK Gtr OSU: 2, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (18)

Piotr Czamecki, .TanuszDEbczyhski, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian N-uczak, Jozef Mazierski,

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata

Szymat'rska, Stanislaw Wawrzonkoski, Kataruyna Zatqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr

Zwolinski

BRAK GI-OSU (2)

Jaroslaw Hupalo, Krzy sztof Kowalski

NIEOBE,CNI (5)

Jacek Bulawa, Mariola Gawiowska, Ktrysrtof Gtz4dziel' Zbigniew Lewandowski' Daniel

Tobjasz

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto , 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

iostala podiEta przezRadq Miasta w zaproponowanym brzmieniu'

Ad.9
Uchwala w sprawie wyraienia woli przekazania w drodze darowizny na rzecz Skarbu

Paristwa nieruchomoSci zabudo*urr.1 stanowi4cej wlasnosd Gminy Miasto wloclawek'

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak

dokonala Pani Katarzyna Laszuk p'o. Dyrektora

Komunalnym.

w uzasadnieniu do projektu uchwaly

Wydzialu GosPodarowania Mieniem

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww' zagadnienie'

Opinia Komisji stalej RadY Miasta

Uchwalg w sprawie wyrakeniawoli przekazania w drodze darowizny narzecz Skarbu Pahstwa

nieruchomoSci zabudowanej, stanowi4cej wlasnoSi Gminy Miasto Wlociawek rozpatrzylaoraz

pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska' Opinig w tej

ipru*i. przedstawil PrzewodniczEcy Komisji radny Pan Piotr Kowal.
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Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Pan Jaroslaw Hupalo
- radny Pan .Tanusz Dgbczyriski

Wobec wyczerpania zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaiy w sprawie wyraaeniawoli przekazaniaw drodze darowizny narzecz Skarbu Paristwa

nieruchomoSci zabudowanej, stanowi4cej wlasnoSi Gminy Miasto Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA: I6,PRZECIW: 1, WSTRZYMUJQ SIQ: 1, BRAK Gtr OSU: 2, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (16\

piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyirski, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal.

Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta

Rutkowska, Ewa Szczepanska,Mil.gorzata Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zargbska, .Ianusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

PRZECIW ( I )

.Taroslaw Hupalo

WSTRZYMUJE SIE (l)

Agnieszka Jura - Walczak

BRAK GI-OSU (2)

Krzysztof Kowalski, Wanda Muszalik

NIEOBE,CNI (5)

.Tacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Krzysrtof Grzqdziel, Zbigniew Lewandowski, Daniel

Tobjasz

po zako1czeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

iostala podjgta przezRadg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Ad. 10

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie okreSlenia terminu naboru i miejsca skladania
wniosk6w o najem lokali mieszkalnych w budynkach prry ulicy Celulozowej.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonala Pani Katarzyna Laszuk p.o. Dyrektora Wydzialu Gospodarowania Mieniem
Komunalnym.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie'

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie okreslenia terminu naboru i miejsca skladania

wniosk6w o najem lokali mieszkalnych w budynkach przy ulicy Celulozowej rozpatzyla oraz

pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. OpiniE w tej

iprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Pan Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Jozef Mazierski
- ZastEpcaPrezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska

Wobec wyczerpaniazgloszendo udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwalY.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie okreslenia terminu naboru i miejsca skiadania

wniosk6w o najem iokali mieszi<alnych w budynkachprzy ulicy Celulozowej'

Wyniki glosowania

zA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIf,: 0, BRAK Gtr-OSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

ZA (19\

Piotr Czarnecki, .Tanus z Dgbczyhski, Andrzej Gotqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, 'Taroslaw

Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tr-uczak,

Joief Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,

Malgorzata Szymafrska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski,

Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (l)
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Krzysztof Kowalski

NTEOBECNT (5)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Krzysztof Grzqdziel, Zbigniew Lewandowski, Daniel

Tobjasz

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zo stala podj gta pr zez Radg Mi asta w zaproponowanym brzmi eniu'

ffitu * sprawie wyra'enia zgody na zawarcie porozumienia migdrygminnego

dotycz4cego wsprildzialania Miasta Wloclawek i Gminy Wloclawek wchodz4cych w sklad

ugto*.iuqi Wloclawek, prry realizacji zadania polegaj4cego na aktualizacji obszaru i

granic aglomeracji Wloclawek.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaty

dokonai Pan Maciej Szymariski Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej'

NastEpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww' zagadnienie'

Opinia Komisji stalej RadY Miasta

Uchwalg w sprawie wyra2enia zgody nazawatcie porozumienia migdzygminnego dotycz4cego

wsp6ldzialania Miasta Wto"ta*ek i Gminy Wtoctawek wchodz4cych w sklad aglomeracii

Wloclawek , przy realizacit zadaniapolegaj4cego na aktualrzacji obszaru i granic aglomeracji

Wioclawek rczpatrryla oraz poryty*tii.'tuopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

;|ffi S.oao-i,irr.u. opinig w tej sprawie priedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Pan

Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal' 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radna Pani Joanna Hofman-KuPisz
.ZastEpcaPrezydentaMiastaPaniMonikaJabloriska(AdVocem)
- Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Pan Maciej Szymariski

- ZastqpcaPrezydenta Miasta Pani Monika 'Tabloriska (Ad Vocem)

Wobec wyczerpan ia zgloszendo udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod

glosowanie ww. Projekt uchwalY.

Glosowano w sPrawie:

Uchwaiy w sprawie Wra2eniazgody na zawarcie porozumienia migdzygminnego dotycz4cego

wsp6idzialania Miasta wtoctu*ek i Gminy wloclawek wchodz4cych w sklad aglomeracji

Wloclawek ,przy realizacji zadaniapolegaj[cego na aktualizaQi obszaru i granic aglomeracji

Wloclawek.
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Wvniki glosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIf,: 6, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 5

W)'niki imienne:

zA (12)

Joanna Hofman-Kupisz, Jarostraw Hupalo, Piotr Kowal, Krystian tr'uczak, Wanda Muszalik,

Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepatiska, Malgorzata Szymariska,

Katar zy na Zargb ska, J anus z Zi 6lkowski, P iotr Zwo I it'rski

WSTRZYMUJA SIE (6)

piotr Czarnecki, Janusz Dgbczynski, Andrzej Golgbieski, Agnieszka.Tura - Walczak, Stanislaw

Krzemieniewski, J6zef Mazierski

BRAK GI,OSU (2)

Krzysztof Kowalski, Stanislaw Wawrzonkoski

NIEOBECNI (5)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Krzysztof Gtz4dziel, Zbigniew Lewandowski' Daniel

Tobjasz

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

Iostala podigta przez liadg Miasta w zaproponowanym brzmieniu'

Ad. 12

uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie podzialu srodk6w Palistwowego Funduszu

Rehabilitacji Ostib Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na

realizacjg w 2021roku zadafi na rzecz osrib niepelnosprawnych.

wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Dyrektor Miejskiego osrodka

Pomocy Rodzinie we Wloclawku Pan Piotr Grudziriski'

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej RadY Miasta

Uchwalg zmieniaj4cE uchwaig w sprawie podzialu 
. 
Srodk6w Paristwowego Funduszu

Rehabilitacji osob Niepelnospru-ny.h przyzninychGminie Miasto wloclawek narealizaciE

w 2021 roku zadan na rzeez osob niepelnosprawnych rozpatrzyla otaz jednomySlnie

pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej' Opinig przedstawila

Przewodnicz4c4 Komisji radna Pani Ewa Szczepariska'

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.
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Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalE w sprawie podzialu Srodkow Panstwowego Funduszu

Rehabilitacji Osob Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na realizacjg
w 2021roku zadari narzecz os6b niepelnosprawnych.

Wvniki glosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: l, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (te)

Piotr Czarnecki, .Tanusz DEbczyrtski, Andrzej Goigbieski, .Toanna Hofman-Kupisz' .Tarostaw

Hupalo, Agnieszka Jura - Walciak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tr-uczak,

J6ief Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElilbietaRutkowska, Ewa Szczepafiska,

Malgorzata Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski'

Piotr Zwolinski

BRAK GLOSU (1)

Krzysztof Kowalski

NTEOBECNI (s)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Ktrysrtof Grzqdziel, Zbigniew Lewandowski' Daniel

Tobjasz

po zakot'rczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto , 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

io stala podj gta pr zez Rad g Mi asta w zaproponowanym brzm i eni u.

Ad. 13

uchwala zmieniajQca uchwalg w sprawie ustalenia szczeg6lowych zasad ponoszenia

odplatnoSci za Swiadczenia w formie pobytu w oSrodkach wsparcia i mieszkaniach

chronionych prowadzonych przezGming Miasto Wloclawek i na zlecenie Gminy Miasto

Wloclawek.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly

dokonai Dyrektor Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku Pan Piotr Grudzinski'

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww' zagadnienie'
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Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalE w sprawie ustalenia szczeg6lowych zasad ponoszenia
odplatnoSci za Swiadczenia w formie pobytu w oSrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych
prowadzonych przez Gming Miasto Wloclawek i na zlecenie Gminy Miasto Wtociawek
rozpatrzyta oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala Komisia Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznej. OpiniE przedstawila Przewodnicz4c4 Komisji radna Pani Ewa Szczepairska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie ustalenia szczeg6lowych zasad ponoszenia

odplatnoSci za Swiadczenia w formie pobytu w o6rodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych
prowadzonych przez Gming Miasto Wloclawek i na zlecenie Gminy Miasto Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

ZA (20\

Piotr Czarnecki, JanuszDgbcryhski, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw

Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,

ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski,

Katarzy na Zargbska, Jan usz Zi olkowski, P i otr Zwo I it'rski

NTEOBECNI (s)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Daniel

Tobjasz

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miastapoinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zo stala podj gta pr zez Radg Mi asta w zaproponowanym brzmi en iu.

Ad. t4
Uchwala w sprawie zatwierdzenia skladu osobowego Wloclawskiej Rady Senior6w.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaty

dokonala Pani Joanna Kowalewska Glowny Specjalista Wydzialu Polityki Spolecznej i

Zdrowia Publicznego.
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Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rad)' Miasta

Uchwalg w sprawie zatwierdzenia skladu osobowego Wloclawskiej Rady Senior6w rozpatrryla
oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznei.
Opinig przedstawiia Przewodntcz1c4 Komisii radna Pani Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zglosze| do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowanq w sprawie:

Uchwaiy w sprawie zatwrerdzenia skladu osobowego Wloclawskiej Rady Senior6w.

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TQ SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 2, NIE'OBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (18)

Piotr Czarnecki, .Tanusz Dgbczyriski, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka

.Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian

\,uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa

Szczeparisk a, Malgorzata Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski' Piotr

Zwoliriski

BRAK GI,OSU (2)

.Taroslaw Hupalo, Katarzy na Zargbska

NIEOBECNI (5)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Krzysilof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Daniel

Tobjasz

po zako1czeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjEta przezRadg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 15

U.tt*utu zmieniaj4ca uchwalg w sprawie wyra2enia zgody na prryst4pienie Gminy

Miasto Wloclawek do Kujawsko-Pomorskiego Samorz4dowego Stowarryszenia "Europa
Kujaw i Pomorza".
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Wprowadzenia do przedmiotowego projektu
Dyrektor Biura Rady Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

uchwaly dokonala Pani Malgorzata Felinika

rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie v"yrazenia zgody na przyst4pienie Gminy Miasto

Woclawek do Kuiawsko-Pomorskiego Samorz4dowego Stowarzyszenta "Europa Kujaw i

Pomorza" rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komis.ia Porz4dku Prawnego i

Publicznego. Opinig przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Pan Arkadiusz Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniaj4cej uchwalg w sprawie wytalenia zgody na przyst4pienie Gminy Miasto

Wloclawek do Kujawsko-Pomorskiego Samorz4dowego Stowarzyszenia "Europa Kujaw i

Pomorza".

Wvniki glosowania

zA:76,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIf : 0, BRAK GLOSU: 4, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (16)

Piotr Czarnecki, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krzysztof Kowalski,'stanisiaw Krzemieniewski, Krystiantr-uczak' Jozef Mazierski'

wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Stanislaw

Wawrzonkoski, Janusz Ziolkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (4)

Janusz Dgbczynski, Jaroslaw Hupalo, Mil.gotzata Szymariska,KatatzynazarEbska

NIEOBECNI (5)

.Iacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Krzysztof GrzEdziel, Zbigniew Lewandowski, Daniel

Tobjasz

po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzajqi ponudto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

iostalapodj gta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Ad. 16

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie powolania komisji dorafnej do opracowania
projektu zmian do Statutu Mlodzie2owej Rady Miasta Wloclawek.

Przewodnicz4cy Rady Miasta wyjaSnil,2e w dniu 31 sierpnia 2021 roku Rada Miasta
Wloclawek w drodze Uchwaly Nr XXXVII/11512021 powolala komisjg dora2n4 do

opracowania projektu zmran do Statutu Mlodziezowej Rady Miasta Wloctawek,wyznaczai4c
termin iei dziaiania do dnia 3l pa2dziernika202I r. Komisja przygotowala projekt zmian do

Statutu Mlodzie2owej Rady Miasta Wloclawek, kt6ry bgdzie wymagal uzgodnieri formalno-
prawnych uwzglgdniaj4cych obowi4zuj4ce orzecznictwo. Zatem w uzgodnieniu z

Przewodniczqcym Komisji doraLnej zaproponowal przedlulenie terminu jei funkcjonowania
do dnia 3 1 grudnia 2021 roku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie powolania komisii donlnej do opracowania projektu
zmian do Statutu MlodzieZowej Rady Miasta Wloclawek rozpatrzyla oraz pozltywnie
zaopiniowala Komisia Porz4dku Prawnego i Publicznego. Opiniq przedstawil Przewodnicz4cy

Komisji radny Pan Arkadiusz Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalq w sprawie powolania komisji doraznej do opracowania projektu

zmran do Statutu Mlodzie2owej Rady Miasta Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA:19, PRZECIW: O, WSTMYMUJQ SIQ: O, BRAK Gtr,OSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

ZA (19\

Piotr Czarnecki, Janus z Dgbczynski, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz' Jaroslaw

Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Kriemieniewski, Krystian \-uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,

Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarqbska, .Tanusz

Zi6tkowski, Piotr Zwolinski

BRAK GLOSU (l)

Malgorzata Szymariska
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NIEOBECNI (5)

.Tacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Krzysztof Grz7dziel, Zbigniew Lewandowski, Daniel
Tobjasz

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 17

Uchwala w sprawie przekazania skarg.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Przewodnicz4cy Komisji Skarg,
Wnioskow i Petyc.ii radny Piotr Zwolinski, ktory przedstawil stanowisko Komisji wypracowane
w procedowanej sprawie.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zglosze{ do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddai pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przekazania skarg.

Wvniki glosowania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 4, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (16)

Piotr Czarnecki, JanuszDEbczynski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura

- Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tr uczak,Jozef Mazierski,
Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katar zy na Zar Eb ska, Janusz Z i 6lkowski, P iotr Zwo I iti ski

BRAK GT.OSU (4)

An drzej Goigbieski, P i otr Kowal, Ewa S zczepat'rsk a, Malgorzata S zym ari ska

NTEOBECNT (s)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Krzysdof Grz1dziel, Zbigniew Lewandowski, Daniel
Tobjasz

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto ,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
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prryjEta stanowisko w przedmiocie przekazania skarg w brzmieniu okreSlonym w zal4czniku
do uchwaiy.

Ad. t8
Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana W.K. na dzialalnoSd Strary Miejskiej we
Wloclawku.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Przewodnicz4cy Komisji Skarg,
Wniosk6w i Petycji radny Piotr Zwoliriski, kt6ry przedstawil stanowisko Komisji wypracowane
w procedowanej sprawie.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e otwrera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pana W.K. na dzialalnoSi Strazy Miejskiej we
Wloclawku.

Wvniki glosowania

ZA:13, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIE: 5, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 5

W)'niki imienne:

ZA (13\

.Ioanna Hofman-Kupisz, .larosiaw Hupalo, Agnieszka.Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian
\,uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,
Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

wsrRZYMU.rE SrE (s)

Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyiski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Iozef
Mazierski

BRAK GT.OSU (2)

Andrzej GolEbieski, Malgorzata S zymariska

NIEOBECNI (5)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Krzysrtof Grzqdziel, Zbigniew Lewandowski, Daniel
Tobjasz

Po zakortczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto ,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
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przyjgla stanowisko w przedmiocie rozpatrzenia skargi Pana W.K. w brzmieniu okreSlonym w
zal4czniku do uchwaty.

Ad. 19
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Pisemne interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad XL sesji Rady Miasta skierowali:

- radny Pan Janusz Dgbczynski,
- radny Pan Andrzej Golgbieski,
- radny PanKrrysrtof Kowalski,
- radny Pan KrystianN,uczak,
- radny Pan J6zef Mazierski,
- radny Pan Arkadiusz Piasecki,

Glos zabral radny Pan Jaroslaw Hupalo

Ad.20
Informacje i komunikaty.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal Radnych o zaproszeniu wystosowanym przez

ZastgpcAPrezydenta Miasta - Pana KrzysdofaKukuckiego na spotkanie wyjazdowe w dniu 29

pa2dziemiku 
-br., 

w czasie kt6rego zaprezerftowane zostan4 postqpy prac ptzy reahzacjr

poszczeg6lnych inwestycji. Wyjazd zostanie poprzedzony przekazaniem informacji nt.

prolet<tu Strategii Rozwolu Miasta Wloclawek 2030+. Przewodnicz4cy poprosil chqtnych do

udiialu w spotkaniu o pizybycie w tym dniu do sali nr 302 Urzgdu Miasta Wloclawek na

godzing 9.00.

Ad.2l
Zamknigcie obrad.

Wobec zrealizowania porz4dku posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw

Wawrzonkoski zakonczyl otrady XL sesji Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyty sig w dniu

26 pa2dziernika 2021 roku.

iasta

bski

Przygotowal(a): Jol anta Skladanowska
Glowny Specjalista ds.

ilRadv Miasta

Pzygotowano pzy programu esesja.Pl
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Rada Miasta Wloclawek - Rada Miasta Wloclawek
Sesja w d n iu 26 pa2dziern ika 2021

09:06

Bulawa Jacek (nieobecny)
Czarnecki Piotr (obecny)
Dgbczynski Janusz (obecny)
Gawlowska Mariola (nieobecny)
Golqbieski Andrzej (obecny)
Grzqdziel Krzysztof (n ieobecny)
Hofman-Kupisz Joanna (obecny)
Hupalo Jaroslaw (nieobecny)
Jura - Walczak Agnieszka (obecny)
Kowal Piotr (obecny)
Kowalski Krzysztof (obecny)
Krzemieniewski Stanislaw (obecny)
Lewandowski Zbigniew (nieobecny)
l-uczak Krystia n (obecny)
Mazierski Jozef (obecny)
Muszalik Wanda (obecny)
Piasecki Arkadiusz (obecny)
Rutkowsk a El2bieta (nieobecny)
Szczepanska Ewa (obecny)
Szymanska Matg orzala (obecny)
Tobjasz Daniel (nieobecny)
Wawrzonkoski Stanislaw (obecny)
Zarqbska Kata rzyna (nieobecny)
Ziotkowski Janusz (obecny)
Zwolinski Piotr (obecny)

09:07

09'.12

Rutkowska Elzbieta (obecny)

09:58

Zarqbska Kata tzyna (obecny)

10:15

Hupalo Jaroslaw (obecny)

http://api.esesja.pl/vl0/obecnosc_sesja.asp?id=150390&v=6.3.0.6&ukod=ceaa3493&... 26.10.2021



XL Sesja w dniu 26 pa2dziernika 2021 ,

godz. 09:00 w sali nr 4 Urzgdu Miasta
WNoclawek, Zielony Rynek 11113

Porzqdek obrad

1 . Sprawy organizacyjne.

2. lnformacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

3, Informacja Prezydenta Miasta Woclawek na temat zlo2onych o6wiadczefi o stanie
majqtkowym.

4. Informacja Przewodniczqcego Rady Miasta Woclawek na temat zlozonych
oSwiadczen o stanie majqtkowym.

5. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na
2021 rok.

6. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej na lata 2021-2035.

7. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie przyjqcia Gminnego Programu
Rewitalizacji Miasta Woclawek na lata 2018-2028.

8. Uchwala w sprawie sprostowania i ujednolicenia pisowni istniejqcych nazw ulic we
Wloclawku.

9. Uchwata w sprawie wyrazenia woli przekazania w drodze darowizny na zecz
Skarbu Panstwa nieruchomo6ci zabudowanej, stanowiqcej wlasno5c Gminy Miasto
Wlocfawek.

10. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie okre6lenia terminu naboru i miejsca
skladania wnioskow o najem lokali mieszkalnych w budynkach przy ulicy Celulozowej.

11. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na zawarcie porozumienia miqdzygminnego
dotyczqcego wspoldzialania Miasta Woclawek i Gminy Woclawek wchodzqcych w
sktad aglomeracji Woctawek, przy realizaqi zadania polegajqcego na aktualizacji
obszaru i granic aglomeracji Woclawek.

12. Uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie podzialu Srodk6w Panstwowego
Funduszu Rehabilitacji Osob Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto
Wloclawek na realizacjg w 2021 roku zadan na rzecz osob niepelnosprawnych,



13. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie ustalenia szczegolowych zasad
ponoszenia odplatno6ci za Swiadczenia w formie pobytu w o6rodkach wsparcia i

mieszkaniach chronionych prowadzonych przez Gming Miasto Wloclawek i na

zlecenie Gminy Miasto Woclawek.

14. Uchwata w sprawie zatwierdzenia skladu osobowego Woctawskiej Rady
Seniorow.

15. Uchwala zmieniajqca uchwatg w sprawie wyrazenia zgody na przystqpienie Gminy
Miasto Woclawek do Kujawsko-Pomorskiego Samorzqdowego Stowarzyszenia
"Europa Kujaw i Pomorza".

16. Uchwala zmieniajqca uchwatg w sprawie powotania komisji doraznej do

opracowania projektu zmian do Statutu MlodzieZowej Rady Miasta Wtoclawek.

17. Uchwala w sprawie przekazania skarg.

18. Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana W.K. na dzialalnoSc Stra2y Miejskiej
we Woctawku.

19. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych,

20. Informacje i komunikaty.

21. Zamkniecie obrad.


